

狗狗資料 Dog's Information						
	主人資料 Dog Owner's Information		狗狗資料 Dog's Information			
	參加者姓名 Name of Participant	參加者手提電話 Mobile No. of Participant	名稱 Name	年齡 Age	品種 Breed	體重 Weight
例 Sample	CHAN SIU MING	9XXX XXXX	SIU PO	2	Chihuahua	2kg
1						
2						
3						
4						
5						

請於 **2019 年 10 月 8 日前** 把填妥的表格電郵至 pinkwalk@hkbcf.org 或傳真至 2409-6566。

Please email the completed Dog's Information Form to pinkwalk@hkbcf.org or faxed to 2409-6566 **by 8 October 2019**.

狗狗參與重要事項 Important Notices for Dogs Participation

1. 參加活動之狗隻必須年滿五個月以上及健康良好。未滿五個月之幼犬及正值發情期之雌犬恕不招待。	1. All participating dogs must be at least 5 months old and in good health. No admission for dogs under 5 months or bitches in season.
2. 參加者必須出示有效文件證明其參加狗隻已接種防狂犬病疫苗。所有參加狗隻必須已植入晶片。	2. Participants must produce valid documentary proof of rabies vaccination for each participating dog. All participating dogs must be micro-chipped.
3. 參加者如攜帶狗隻，必須全程以非伸縮寵物帶繫緊狗隻，並須小心看管所攜同狗隻。	3. Participants who come with their dogs must use <u>non-retractable</u> leash to keep their dogs under control at all times, and keep a close eye on their dogs.
4. 參加者必須全程自行清理狗隻之便溺。	4. Participants are required to clean up after their dogs at all times during the event.
5. 倘若狗隻在活動中對他人造成任何損失或傷害，狗隻主人須為有關事件負上所有責任。主辦機構及其承包商/代理/職員/代表恕不承擔任何於活動中因意外對參加者或其狗隻或他人所構成及/或發生之任何損失或傷害之責任。	5. Dog owners are strictly liable for any damage or injury caused to others by their dogs in the event. The Organiser, its contractors / agents / employees / representatives will not be responsible for any damage or injury caused to the participants or their dogs or others, due to any accidents occurred during the event.
6. 請勿為參加狗隻穿上任何可能限制其活動或令狗隻感到過熱的衣飾，避免令狗隻中暑。如有任何疑問，請先向你的獸醫查詢。	6. Please do not put on the participating dogs any item (including clothing or accessories) which may restrict their movement or lead to overheating, in order to avoid heatstroke of your dogs. If you are unsure regarding this, please first consult your veterinary.